
Protokoll fra møte i Faglig Rådgivende Utvalg for Reisa nasjonalpark  
 

Møtedato:     Torsdag 2. november Kl. 17.00-19.15 
  
Sted:            Møte på Haltibygget og via Teams, Storslett, møterom Jyppyrä (1.etg)  
 
Følgende møtte for Faglig rådgivende utvalg: 
 

 Hvem For 

1 Jim Hugo Hansen Statens naturoppsyn 

2 Knut Fredheim Statskog sf 

3 Asgeir Blixgård Statskog sf 

4 Odd Rudberg Halti nasjonalparksenter / Reisa villakssenter 

5 Bodil Bråstad Nord-Troms turlag 

6 Richard Paulsen Visit Lyngenfjord 

7 Bente Siri Reinbeitedistrikt 36 Cohkolat/ Biertavarri 

8 Bård – Gunnar Hansen Nordreisa kommune - Idretts- og folkehelsekoordinator 

9 Jan Tore Nikolaisen Reinpolitiet 

10 Hermann Hermansen Reisa Elvelag -  

11 Truls Bergmo Reisa Elvelag - styreleder 

12 Geir Tomasjord Naturvernforbundet 

13 Rolf Hansen Saraelv villmarkssenter 

14 Ann-Hege  Statskog sf 

15 Tarjei Gunnestad Fjelltjenesten 

 
Følgende møtte på teams 

16 Karen Inga Eira Reinbeitedistrikt 35 – Favrusorda 

17 John Andreas Utsi Reinbeitedistrikt 42 - Beahcegealli 

18 Kjersti Bakken Troms turlag 

19 Pål Tengesdal Styremedlem i TT og leder i 
Merkeutvalget TT 

 
Følgende møtte fra styret og administrasjonen: 

20 Herborg Ringstad Leder 

21 Rune Benonisen Nasjonalpark- og 
verneområdeforvalter 

22 Nina Storm Nasjonalpark- og 
verneområdeforvalter 

 

   



 
 
Følgende protokollføres fra møtet 
 
Innledning 
13 deltakere møtte fysisk og 4 personer deltok på teams. Nasjonalparkforvalterne 
Rune Benonisen og Nina Storm var sekretær for møtet. Inviterte foredragsholdere 
var Odd Rudberg fra Halti nasjonalparksenter, Jim Hugo fra SNO og Asgeir Blixgård 
fra Fjelltjenesten. Det ble ønsket velkommen til møtet av styreleder før ny forvalter 
presentert seg selv og det ble gjort en kort presentasjonsrunde av alle deltakere.  
 
Orientering  
Det ble referert fra styrets vedtekter og forvalternes stillingsinstruks i forhold til 
bakgrunnen for faglig rådgivende utvalg.  
 
Foredrag 
Halti NPS: Møtet startet med en presentasjon fra Halti nasjonalparksenter v/ Odd 
Rudberg. Han snakket om utstillingen «Fantastiske Reisa» med planlagt åpning 
engang før jul. Reisa villakssenter som har fått bevilgning over statsbudsjettet og er i 
prosess med å ansette prosjektleder. Ovi Raishiin som et viktig punkt å møte 
besøkende og få ut informasjon. Med bemanning vises tilstedeværelse i dalen i den 
travleste tiden. Det ble informert om planer for 2024.  
 
SNO: Snakket om deres arbeid og oppgaver i regionen. SNO jobber i forhold til ulike 
oppgaver knyttet til Jf. Naturoppsynsloven av 1996. SNO er fagansvarlig i alle 
verneområder med lokal forvaltning. Oppfordrer folk til å sende inn tips og nevner at 
det er dusør på DNA fra Jerv og dokumentasjon på ynglinger av gaupe og jerv. 
Ønsker at observasjoner av mink registreres i artsdatabanken for å få bedre 
kartlegging av arten langs Reisavassdraget. 
 
Fjelltjenesten: Det ble gjort en gjennomgang av deres oppgaver i området. Tilsyn 
osv. Grensehytter, samarbeid med reinpoliti og litt info fra arbeidet det siste året i 
området. 



 
Reisa nasjonalparkstyre: Nasjonalparkforvalterne ga en kort orientering om deres 
arbeid det siste året, prosjekter, tiltak og planer for neste år. Samling for historiske 
vandreruter, EURPARC konferanse, innsendt søknad til Interreg Aurora i samarbeid 
med Sverige og Finland, Godkjent tiltaksplan for Haldi grensesamarbeidsområde, 
Samarbeids møte ble avholdt i Finland, forvaltersamling med forvaltere i Troms og 
Finnmark, formidlingsopplegg med 10.klasse, prosjekt samarbeid med UIT med tema 
allemannsretten, tilretteleggingsprosjekt Sarafossen, skilt prosjekt langs Historisk 
vandrerute Reisadalen, forvaltningsplanen ligger til godkjenning hos Miljødirektoratet 
avholdt 3 styremøter i år og nytt styre oppnevnes i løpet av de neste mnd. Tiltak: Blitt 
satt opp Gapahuk ved Ráisjávri og toalett ved parkeringen, satt opp nytt toalett ved 
Guolasjávri, satt opp gapahuk, nytt toalett, vedbod og informasjon ved Øvre 
Kirkestilla. Disse tiltakene er knyttet opp mot innfallsportene til RNP. Samarbeid om 
Gapahuk ved Nausti. Resultatene fra teller ved Mollis og vannstanden de siste årene 
ble vist fram. Det ble tatt en gjennomgang av bevaringsmålene for RNP.  
 
 
Pågående arbeid og videre arbeidsplaner: 

• Geonett og klopper til å forsterke kjørespor over myrene mellom Ráisjávri og 

Saitejávri.  

• Forslag om å utbedre stien ned til Sieimma fra Øverstien?  

• Diverse vedlikehold og skjøtsel 

• Deltakelse videre i prosjektet om allemannsretten med UIT - > 2024 

• Fortsette samarbeid med Halti nasjonalparksenter med formidling i RNP for 

10.klasse. Utvikle opplegget enda mer. 

• SoMe Reisa nasjonalpark bidrag 

• Videre arbeid med EUROPARC nettverk - Outdoor active og digitize the 

planet. 

• Grensesamarbeid (TBA) konferanse arrangeres her. 

• Fornyelse og oppgradering av digitale infoskjermer 

• CLAP- hvis Interreg søknaden blir godkjent. I gjennomsnitt 26% av 

arbeidstiden over 34 mnd 

 
Innspill og nye tiltak 

• Blir nevnt at det hadde vært interessant å se resultatene fra de andre tellerne 

som står ute og båttellingen. Lage en liten samle rapport på dette? 

• Forslag om å endre infoplakat ved Øvre Kirkestilla så det kommer bedre fram 

at packraft og kano kan brukes på elva i tillegg til Elvebåt.  

• Stien langs elva fra Käyräniva til Sieimma burde utbedres.  

• Statsgjerdet ved Njállaláhku burde ryddes.  

• Mer tydelig info ang teltplasser? Etterlyses av besøkende. Hva ønsker vi her? 

Det nevnes at det ikke burde legges direkte til rette for dette. Men anbefale i 

møte med besøkende. 

• Heimvernet bruker grensehytter. 



• Kommentarer og erfaringer fra Halti NPS er at startpunktet til historisk 

vandrerute (Ovi R) må tydeliggjøres.  

• Man opplever økt trafikk i dalen i forhold til avfallshåndtering og toalett ved 

innfallsporten Ovi R. Her må det lages gode planer knyttet til besøksstrategien 

og bedre løsning for parkering osv. Ønske om enda mer samarbeid om gode 

løsninger for området.  

• Folk tars seg litt til rette i for eksempel gapahuken ved Øvre Kirkestilla. 

Overnatter og camper i flere døgn. 

• Nord-Troms turlag ønsker videre samarbeid med rydding av stien 

• Burde man tenke annerledes i forhold til kjøring av ved? Hva er planen? Hvor 

skal skogen hogges osv? Sjekke vedteigenene at ikke det påvirker 

naturtypene. Mer kartlegging av skog i forhold til hogst av ved som 

distribueres i parken. Disse områdene som allerede hugges. Hvordan bevare 

områdene med frakt av ved i framtiden? 

• Ønske om mer bruk av den tradisjonelle trebåten på elva istedenfor annet 

materiale som plast. Mulig plast forurensning?  

• Tydeliggjøre regler for sykling (også el) og drone – gulas i forhold til 

infopunktet lengre opp.  

• Turismen øker, hvordan forbereder vi oss? 19% vekst i Nordreisa på 

overnatting siste året. 

• Ønske om mer oppsyn eller tilstedeværelse i parken i den mest trafikkerte 

sesongen. SNO, Statskog/fjelltjenesten, nasjonalparkforvaltere, Reisa elvelag 

og Halti NPS. Sjekke opp tall i forhold til dette. 

 
Nasjonalparkstyret tar innspillene med seg videre i bestillingsdialogen med 
Miljødirektoratet 
 
Ref. 
 
Nina Storm 
 
 
 
 
 


